

FACULTY OF
LAW LIBRARY
UNIVERSITY OF
NEW BRUNSWICK
FEB. 22 1997

2nd Session, 53rd Legislature
New Brunswick
45-46 Elizabeth II, 1996-1997

2^e session, 53^e législature
Nouveau-Brunswick
45-46 Elizabeth II, 1996-1997

BILL
46

AN ACT TO AMEND THE
PHARMACY ACT

Read first time: February 4, 1997

Read second time:

Committee:

Read third time:

MR. ERIC ALLABY

PROJET DE LOI
46

LOI MODIFIANT LA
LOI SUR LA PHARMACIE

Première lecture: le 4 février 1997

Deuxième lecture:

Comité:

Troisième lecture:

M. ERIC ALLABY

BILL 46

**An Act to Amend the
Pharmacy Act**

WHEREAS the New Brunswick Pharmaceutical Society prays that it be enacted as hereinafter set forth;

THEREFORE, Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

1 Section 2 of the Pharmacy Act, chapter 100 of the Acts of New Brunswick, 1983, is amended

(a) in the definition "prescriber" by adding ", optometrist" after "dentist"; and

(b) by adding after the definition "medicine" the following:

"optometrist" means a person duly qualified and licensed to practice optometry in a province or territory of Canada;

2 Section 37 of the Act is amended

(a) in subsection (8) by adding "optometrist," after "dentist,";

PROJET DE LOI 46

**Loi modifiant la
Loi sur la Pharmacie**

CONSIDÉRANT QUE l'Ordre des Pharmaciens du Nouveau-Brunswick demande l'adoption des dispositions qui suivent:

À CES CAUSES, Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète:

1 L'article 2 de la Loi sur la Pharmacie, chapitre 100 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1983, est modifié

a) à la définition «auteur d'une prescription» par l'adjonction de «, l'optométriste» après le mot «dentiste»; et

b) par l'adjonction après la définition «médécin» de ce qui suit:

«optométriste» désigne une personne dûment qualifiée et titulaire d'un permis pour pratiquer l'optométrie dans une province ou un territoire du Canada;

2 L'article 37 de la Loi est modifié

a) au paragraphe (8) par l'adjonction de «, un optométriste» après le mot «dentiste»;

(b) in subsection (9) by adding "optometrist," after "dentist,"

b) au paragraphe (9) par l'adjonction de «, un optométriste» après le mot «dentiste».

4 This Act comes into force on a day or days to be fixed by proclamation.

4 Cette loi entre en vigueur à la date ou aux dates fixées par proclamation.